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ПРОТОКОЛ № 1 

от Общо събрание на родителите на учениците, обучаващи се в  

СУ „Д-р Петър Берон“ през учебната 2019/2020 година 

 

Днес, 11.12.2019 г. от 17:30, в СУ „Д-р Петър Берон“ – Тополовград–

на основание чл. 266. ал. 2 от ЗПУО и чл. 7, ал. 2, т.2 и ал. 3 от ПСУДОСДГУ 

се проведе общо събрание във връзка с избора на членове на Обществения 

съвет към училището. От определените и поканени за Съвета 38 родители 

на събранието присъстваха  25, регистрирани в присъствен списък, както и 

главните учители – г-жа Тинка Сакарски и г-жа Димитринка Караиванова.  

Г-жа Соня Пулева - Божилова, директор на училището и председател 

на събранието, предложи следния дневен ред: 

1. Избор на секретар на събранието. 

2. Запознаване с Правилника за създаването, устройството и 

дейността на Обществените съвети към детските градини и 

училищата по чл.5., ал.2. 

3. Избор на членове за Обществения съвет при СУ „Д-р Петър Берон“ 

Тополовград. 

Дневният ред  на събранието бе подложен на гласуване и бе 

одобрен от всички без предложения и възражения.  

Г-жа Соня Пулева – Божилова,  предложи за протоколчик на 

заседанието г-жа  Димитринка Караиванова – главен учител по български 

език и литература в СУ. Не последваха други предложения и г-жа 

Караиванова бе избрана и одобрена от всички присъстващи да води 

протокола на събранието.  

По втора точка от дневния ред г-жа Соня Пулева - Божилова запозна 

родителите на учениците с Правилника за създаването, устройството и 

дейността на Обществения съвет към нашето училище. Разясни подробно и 

задълбочено какви са неговите функции, в какви дейности ще участва и 

подчерта значимостта му при вземане на важни решения, свързани с учебно-

възпитателния процес.Тя припомни, че това е вторият Обществен съвет, 

който се сформира в СУ“Д-р Петър Берон“. 

Родителите изслушаха с внимание информацията и изразиха мнение, 

че въведената практика с избора на Обществения съвет в училище дава вече 

своите положителни резултати, защото по този начин родителите получават 



повече информация, участват активно в обучението и възпитанието на 

подрастващите, в организирането и честването на общокултурни дейности, 

училищни тържества и празници. Само така  те изразяват мнение, следят 

събитията, които се случват в училище, упражняват контрол и носят 

отговорност.  

След изчерпване на първа точка от дневния ред се премина към трета, 

свързана с избора на трима редовни членове и още три резерви към 

Обществения съвет на училището. Г-жа Соня Пулева - Божилова обясни 

какъв е регламентът при избора и каква е ролята на резервните членове. Те 

ще заместват онези членове, които са възпрепятствани да участват в общите 

събрания и дейности на Съвета. 

 

За редовни членове на Обществения съвет бяха предложени следните 

родители: 

1. Стамо Ангелов Стамов – родител на Ангел Стамов – ученик в 

10Б клас. 

2. Слава Ангелова Славова – родител на Мария Славова, ученичка 

от 9А клас. 

3. Таня Иванова Меракова – родител на Десислава Меракова, 

ученичка от 10А клас. 

За резервни членове бяха предложени следните родители: 

1. Светла Грозева Янаклиева – родител на Божидар Славов, ученик от 

5Б клас. 

2. Маргарита Калинова Велева – родител на  

3. Златина Благоева Благоева – родител на  

Предложените членове и техните резерви  за сформиране на 

Обществен съвет при СУ „Д-р Петър Берон“ –  Тополовград – се гласуваха 

и бяха одобрени единодушно от всички присъстващи на събранието – 28.  

Събранието реши Общественият съвет при СУ „Д-р Петър Берон“ – 

Тополовград – да се състои от горепосочените трима редовни членове  и 

техните резерви. 

Г-жа Соня Пулева-Божилова, директор на СУ „Д-р Петър Берон“– 

поясни, че в Обществения съвет освен тримата редовни членове влизат още 

двама :  

1. Мария Атанасова – представител на работодателите в Община 

Тополовград. 

2. Виолета Господинова – главен експерт „Хуманитарни и социални 

дейности“, представител на Община Тополовград 

Поради изчерпване на дневния ред събранието бе закрито. 

 

 

Председател: …………………….. 
   / Соня Пулева - Божилова / 

 

 

Протоколчик: ……………………… 
    /Д. Караиванова/ 


